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PROTOKÓŁ NR   XL/10 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  11 marca 2010 roku 

 
 

XL Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych udział wzięło 14 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Maria Kopertowska-Krawiec 
7. Michał Kunt, 
8. Stefania Martynowicz, 
9. Maria Nowakowska, 
10. Jerzy Sak, 
11. Bogusław Samosionek, 
12. Marek Tatarewicz, 
13. Krzysztof Wojtala, 
14. Antoni Żołna, 

 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrz Miasta 
2. Zbigniew Biedulski   - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. Małgorzata Kosiewicz   - Dyrektor NZOZ „Nowy Szpital”, 
4. Tadeusz Pietrucki   - Przewodniczący Zarządu CZG-12, 
5. Krzysztof Dołganow   - Prezes K-S SSE,  
6. Grzegorz Tomczak   - Wicestarosta Powiatu, 
7. Olgierd Kłaptocz   - Prezes MZK Sp z o.o. 
8. Leszek Statkiewicz   - Prezes KTBS Sp z o.o, 
9. Bogumiła Rybińska   - kierownik OPS, 
10. Jarosław Szydełko   - Dyrektor SP Nr 4, 
11. Jan Moczulkski    - Dyrektor Gimnazjum nr 1, 
12. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK, 
13. Sławomir Górka    - Dyrektor Muzeum Twierdzy, 
14. Wiesław Płończak   - p.o. Komendanta Straży Miejskiej, 
15. Anna Suska    - Sekretarz Miasta 
16. Janina Rapacz    - Skarbnik Miasta, 
17. Marzena Brenk-Sułkowska  - Naczelnik Wydz. OKiO, 
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18. Anna Wasielak    - Naczelnika Wydz. GKiL, 
19. Małgorzata Kraszewska  - Naczelnik Wydz. GPiOI, 
20. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
21. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
22. Andrzej Ksokowski   - radca prawny Urzędu Miasta, 
 
 
Proponowany porządek obrad : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Informacja na temat działalności CZG-12. 
4. Informacja na temat działalności „Nowego Szpitala” NZOZ w Kostrzynie nad 

Odrą. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności gruntowej na 
nieruchomości będącej własnością Miasta Kostrzyn nad Odrą  (druk nr 7), 

b) współdziałania międzygminnego celem realizacji przedsięwzięcia o nazwie 
„Tranasgraniczny, turystyczny system informacji wzdłuż linii kolejowej 
Hoppegarten – Gorzów Wlkp. – Drezdenko” w gminach : Gorzów Wlkp., 
Kostrzyn nad Odrą, Witnica, Santok, Stare Kurowo, Zwierzyn, Drezdenko w 
ramach Europejskiej Współpracy Terytorialnej (druk nr 5), 

c) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                    
(druk nr 1), 

d) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                   
(druk nr 2), 

e) zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 10). 

f) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                         
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierząt   (druk nr 3), 

g) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                         
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych (druk nr 4a), 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod 
inwestycję liniową – gazociąg wysokiego cieśnienia DN 200 (druk nr 6), 

i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
kolejnych umów najmu nieruchomości gminnych zabudowanych garażami               
(druk nr 8). 

j)  zmiany uchwały Nr XXXVIII/291/09 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia                    
17 grudnia 2009 roku w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w 
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tym finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego w Kostrzynie nad Odrą 
(druk nr 9), 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 
7. Sprawy różne. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał 
otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. 

 
W związku z tym, iż nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji  kolejnego punktu, tj. przyjęcia 
protokołu z ostatniej sesji Rady Miasta.  
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu z sesji, Przewodniczący Rady 
M. Tatarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXIX/10 z                        
28 stycznia 2010. 
Protokół Nr XXXIX/10 z 28 stycznia 2010 r. został przyjęty 12 głosami „za”, przy 2 
głosach „wstrzymujących się”. 
 
 

Ad. 3 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 28 stycznia              
2010 r. do 11 marca 2010 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt 
(sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 

W związku z informacją zamieszczoną w sprawozdaniu, a dotyczącą  
przeprowadzenia w dniu 09.03.2010 r. przetargu na remont budynku byłego 
drogowego przejścia granicznego, Radny M. Jaszcz zwrócił się o podanie terminu 
przeniesienia siedziby Urzędu Miasta. Ponadto wystąpił z prośbą o zorganizowanie 
wizytacji obiektów przejścia granicznego jeszcze przed wykonaniem remontu. 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, że zakończenie remontu ustalono na 07 maja 
br., a wiec po tym terminie będzie można przystąpić do przeniesienia Wydziałów 
Urzędu Miasta. Dodał, iż nie ma problemu w zorganizowaniu wizji lokalnej tych 
obiektów. 

 

Radny M. Jaszcz był zdania, aby przeniesienia poszczególnych Wydziałów dokonano 
bez pośpiechu, po zakończeniu całkowitego  remontu. 

 

 



 4

Ad. 3 - Informacja na temat działalności CZG-12. 
 
Przewodniczący Zarządu CZG-12 Pan Tadeusz Pietrucki przedstawił w formie 
prezentacji audiowizualnej, informację na temat działalności CZG-12 (informacja 
pisemna stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, czy różnica 
pomiędzy kosztami rekultywacji składowiska w Krześniczce po przetargu, które są 
trzykrotnie niższe od kosztów wyliczonych w projekcie, wpłynie na jakość tej 
rekultywacji, czy też zachowany będzie zakres według projektu? 
 
Przewodniczący Zarządu CZG-12 wyjaśnił, że Zarząd dokładnie zweryfikował koszty, 
który były zawyżane i zapewnił, że rekultywacja została przeprowadzona zgodnie z 
projektem technicznym obejmującym zamknięcie składowiska. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił uwagę, że od kilku lat nie wszystkie 
gminy wywożą całość odpadów do Długoszyna i zapytał, czy powyższa sytuacja 
uległa poprawie? Nadmienił, iż Kostrzyn nadal jest w czołówce gmin pod względem 
ilości wywożonych odpadów.  

 

Przewodniczący Zarządu T. Pietrucki wyjaśnił, iż z przedstawionych danych wynika, 
że Zakład od wielu lat monitoruje ilość przywożonych odpadów. W Kostrzynie od 
dwóch lat wywożonych jest około 7 tys. ton rocznie przy 17 tys. mieszkańców.           
W przypadku stwierdzenia zbyt małej ilości wywożonych odpadów, Zarząd występuje 
do wójtów, burmistrzów o wyjaśnienia w tej sprawie. Dodał, że gminy w formie 
decyzji mogą wskazać firmom przewozowym miejsce składowania nieczystości. 
Niestety zdarzają się przypadki, że firmy wygrywają sprawy sądowe, w których 
wskazuje się aspekt ekonomiczny. Podsumowując poinformował, iż do końca maja br. 
podjęta będzie ustawa o odpadach, która będzie regulowała, iż właścicielem odpadów 
będą gminy, co pozwoli na rozwiązanie tego problemu. 

 
Ad. 4 - Informacja na temat działalności „Nowego Szpitala” NZOZ                                
w Kostrzynie nad Odrą. 
 
Dyrektor NZOZ „Nowy Szpital” w Kostrzynie nad Odrą Pani Małgorzata Kosiewicz 
przedstawiła informację na temat działalności szpitala (informacja pisemna stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy zawarcie kontraktu z 
NFZ na 2010 r. na poziomie niższym o 7% jest wynikiem specyfiki szpitala w 
Kostrzynie, czy też jest to tendencja ogólna dla wszystkich jednostek? 
Przewodniczący zwrócił się o udzielenie informacji na temat wydatkowania zysków 
osiąganych w poprzednich latach. 
 
Dyrektor M. Kosiewicz wyjaśniła, że szpital kostrzyński otrzymał najmniejszy 
kontrakt w porównaniu z innymi szpitalami w województwie lubuskim należącymi do 
grupy „Nowy Szpital”. Dyrektor stwierdziła, iż w roku ubiegłym NFZ kilkakrotnie 
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przeprowadzał kontrole  i nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń co do funkcjonowania 
szpitala, a więc powodem dużo mniejszego kontraktu mogą być względy polityczne. 
Dodała, że z inicjatywy Związku Powiatów Polskich, w celu zablokowania obniżenia 
kontraktów, doszło do zawarcia porozumienia pomiędzy Ministrem Zdrowia i Prezes 
NFZ, w którym określono, że wysokość kontraktów na zakres szpitalny nie może być 
niższy niż w roku 2009. Niestety szpital kostrzyński otrzymał kontrakt o 4% mniejszy 
w stosunku do roku ubiegłego. Nadmieniła, iż Starosta Powiatu wystąpił z pismem do 
NFZ o wyjaśnienie zakontraktowania kostrzyńskiego szpitala na 2010 rok na kwotę 
niższą, niż w roku ubiegłym. Dyrektor zwróciła uwagę, iż niepokojącym faktem jest 
to, iż w 2009 roku szpital wypracował nad wykonania na kwotę prawie 1,5 mln zł., 
które nie zostały uregulowane przez NFZ w wysokości około 1mln zł. Udzielając 
odpowiedzi na drugie pytanie Przewodniczącego Rady, Pani Dyrektor wyjaśniła, że w 
2007 roku Uchwałą Walnego Zgromadzenia ustalono, iż dodatni wynik finansowany 
do roku 2018 przeznaczany będzie wyłączenie na inwestycje w szpitalu, takie jak 
m.in.  wykonanie remontu oddziału okulistycznego. 
 
Radna M. Nowakowska zwróciła się z pytaniem,  czy planowany jest remont poradni 
onkologicznej i chirurgicznej ? 
 
Pani Dyrektor M. Kosiewicz wyjaśniła, iż docelowo wszystkie poradnie 
specjalistyczne należące do „Nowego Szpitala” w Kostrzynie będą zlokalizowane  w 
tej części budynku, w której mieści się rejestracja do poradni okulistycznej, a dawniej 
było kino. Przeniesienie tych poradni będzie procesem długofalowym, a więc 
modernizacja nie nastąpi jeszcze w roku bieżącym, ponieważ priorytetem jest 
wykonanie kotłowni, a następnie wyremontowanie bloku operacyjnego i przeniesienie  
oddziału intensywnej terapii. 
 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy w obecnej sytuacji, gdy zmniejszono kontrakt, pacjenci 
mogą być spokojni, że zostaną należycie obsłużeni? Radny zwrócił uwagę, iż szpital 
posiada certyfikat ISO, który uzyskuje się po spełnieniu określonych wymogów. W 
związku z powyższym prosił o przedstawienie warunków, jakie należy spełnić, aby 
otrzymać certyfikat ISO. 
 
Pani Dyrektor M. Kosiewicz  wyjaśniła, że szpital świadczy ten sam zakres usług, jak 
w roku 2009, z tym, że zmniejszy się liczba przyjętych pacjentów. Poinformowała, iż 
w znaczącym stopniu zmniejszono kontrakt dla poradni okulistycznej, w której 
miesięcznie przyjmowanych jest około 1,5 tys. osób. Nadmieniła, iż od miesiąca 
listopada prowadzono negocjacje o zwiększenie kontraktu, który pierwotnie zakładał 
obniżenie kontraktu, aż o 17%, co było propozycją nie do przyjęcia. Udzielając 
odpowiedzi na drugie pytanie Radnego, wyjaśniła, iż uzyskanie certyfikatu ISO jest 
inwestycją kosztowną i polega na sporządzeniu wszystkich procedur i procesów, jakie 
odbywają się w szpitalu, czyli uściślenia postępowania przyjęcia pacjenta w każdej 
sytuacji. Sporządzenie procedur ma usystematyzować proces, a także określić  
spełnienie wymogów, jakich oczekuje unia europejska. 
 
Radny B. Samosionek był zdania, że w przedstawionej informacji brakuje porównania 
z innymi szpitalami okolicznymi, w celu wypracowania opinii na temat działalności 



 6

szpitala. Radny podał przykład oddziału położniczo-ginekologicznej w Słubiach, w 
którym  wykonano 380 operacji 2009 roku, a  Kostrzynie wykonano tylko 107. Radny 
stwierdził, iż na tej podstawie można dokonać oceny funkcjonowania szpitala. 
 
Pani Dyrektor stwierdziła, iż szpital kostrzyński jest przede wszystkim dla pacjentek 
powiatu gorzowskiego, ale to pacjent dokonuje wyboru szpitala, a więc nie widzi 
sensu w dokonywaniu takiego porównania, tym bardziej, że kontrakty szpitali są 
zróżnicowane. 
 
Radny B. Samosionek poinformował, iż w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z 
pracownikami szpitala, Starostą Powiatu i likwidatorem na temat zadłużenia SPZOZ w 
stosunku do pracowników. W związku z powyższym zwrócił się z prośbą o  udzielenie 
głosu w tej sprawie Staroście Powiatu i przedstawienia stanowiska wypracowanego na 
tym spotkaniu.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż na sesji obecny jest Starosta 
Powiatu, który zapewne zabierze głos również w sprawie zmniejszonego kontraktu dla 
kostrzyńskiego szpitala.  
 
Radna S. Martynowicz zwróciła się z pytaniem, czy Pani Dyrektor zadowolona jest z 
obsady kadrowej na poszczególnych oddziałach? Radna prosiła o podanie procentowo 
ilości lekarzy zatrudnionych na stałe i lekarzy dyżurujących. Kolejne pytanie Radnej 
dotyczyło wyrażenia opinii Pani Dyrektor odnośnie  pracy pogotowia ratunkowego, 
ponieważ na stronie internetowej często pojawiają się negatywne opinie na ten temat. 
Radna prosiła o udzielenie informacji o ilości posiadanych karetek oraz czy często 
pogotowie odmawia przewiezienia zdiagnozowanego pacjenta na oddział dziecięcy.  
 
Pani Dyrektor M. Kosiewicz wyjaśniła, że obsadę kadrową określa NFZ, który 
narzuca ilość zatrudnionych lekarzy specjalistów i lekarzy na umowę o pracę w 
poszczególnych oddziałach. Szpital kostrzyński stosuje się do wytycznych NFZ, 
ponieważ takie wymogi należy spełnić w celu zawarcia kontraktu. Liczba zatrudnienia 
dodatkowych lekarzy jest zależna od potrzeb danego oddziału i gwarancji NFZ 
pokrycia nadplanowych świadczeń. Dodała, iż  lekarze zatrudnieni w  kostrzyńskim 
szpitalu najpierw wykonują prace w ramach umowy, a później mogą wykonać 
nadplanowe godziny. W sytuacji, gdy dyżury nie są obstawione przez stałych lekarzy 
ze szpitala, wówczas obsadę lekarską zabezpieczają lekarze z zewnątrz. Dyrektor 
wyjaśniła, iż również działalność pogotowania ratunkowego określa NFZ, który nie 
refunduje transportu do innych szpitali, do domu, z wyjątkiem zachorowania pacjenta 
w domu, którego należy przewieź do szpitala. NZOZ „Nowy Szpital”  posiada dwie 
karetki zakontraktowane, z których jedna z zespołem specjalistycznym stacjonuje w 
Kostrzynie, a drugi z zespołem podstawowym w Witnicy. Dodała, iż karetki transportu 
medycznego są zakontraktowane od poniedziałku do piątku w godzinach od 8.00 do 
16.00 dla lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej. W sytuacji zagrożenia życia 
transport medyczny jest wykonany na zlecenie szpitala, który pokrywa całkowity 
koszt, ponieważ NFZ nie refunduje takich świadczeń. 
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Radna S. Martynowicz stwierdziła, iż z przedstawionej sytuacji należy wyciągnąć 
wnioski i wystąpić do właściwych organów NFZ o wprowadzenie zmian. 
 
Pani Dyrektor dodała, iż ustawa o państwowym ratownictwie medycznym określa, że 
transport ze szpitala do innej jednostki, w sytuacji zagrożenia życia, jest bezpłatny 
tylko pacjentów niepełnosprawnych, natomiast pozostali pacjenci we własnym 
zakresie pokrywają koszty w 100% lub 60%. 
 
Radna M. Nowakowska zwróciła się z pytaniem, czy istnieje możliwość rozdzielenia 
godzin przyjęć poradni onkologicznej i chirurgicznej, aby pacjenci nie czuli 
dyskomfortu przyjmowania w obu gabinetach, ponieważ prowadzone rozmowy są 
nawzajem słyszalne. 
 
Pani Dyrektor M. Kosiewicz wyjaśniła, że w celu rozdzielenia godzin przyjęć 
należałoby zamknąć jedną z poradni w danym dniu, ponieważ szpital nie dysponuje 
wolnym pomieszczeniem na przeniesienie poradni. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się o przybliżenie informacji na temat działań 
zmierzających do uruchomienia oddziału dziecięcego w szpitalu. 
 
Pani Dyrektor wyjaśniła, iż dyrekcja szpitala tylko wspierała działania Radnej Stefani 
Martynowicz poprzez prowadzenie rozmów z NFZ na temat szans odtworzenia 
oddziału pediatrycznego. Dyrektor NFZ ostatecznie zaproponował  kontrakt tylko na 3 
łóżka pediatryczne, których obsługa wymaga zabezpieczenia kadry medycznej i 
pielęgniarskiej, sprzętu oraz lokalu, co jest nie do przyjęcia. Dlatego też wystąpiono 
do NFZ z propozycją uruchomienia oddziału pediatrycznego z innymi świadczeniami, 
jak rehabilitacja dziecięca, co nie zostało przyjęte. NFZ nie ogłosił konkursu na 
świadczenia pediatryczne na rok 2010, tylko aneksował umowy z roku poprzedniego. 
 
Starosta Powiatu Józef Kruczkowski poinformował, że zgodnie z deklaracją Ministra 
Zdrowia kontrakty na terenie całej Polski zostały utrzymane na poziomie roku 2009, z 
wyjątkiem województwa lubuskiego, w którym szpitale powiatowe otrzymały niższe 
kontrakty, a w tym szpital kostrzyński. W związku z powyższym wystąpiono z 
pismem do Dyrektora NFZ o wyjaśnienie niedotrzymania złożonych deklaracji, 
zwracając uwagę, że w kostrzyńskim szpitalu poniesiono nakłady na inwestycje, a w 
szczególności na oddział okulistyczny, który również otrzymał mniejszy kontrakt. 
Starosta poinformował, iż do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi w tej sprawie. 
Dodał, iż polityka Zarządu Województwa Lubuskiego nie sprzyja szpitalom, ponieważ 
spółki NZOZ nie mogą ubiegać się o środki z programów regionalnych unijnych w 
województwie lubuskim, a w innych województwach spółki mają taką możliwość. 
Również bez konsultacji z Powiatami, Sejmik Województwa Lubuskiego uchwalił 
strategię ochrony zdrowia, co świadczy o ignorancji. W Województwie Lubuskim 
funkcjonuje około 7 szpitali grupy „Nowy Szpital” oraz Spółka Żarska, które przy 
występowaniu o środki mogą być brane pod uwagę w dalszej kolejności. 
Poinformował, iż grupa Starostów zamierza upublicznić ten temat i uzyskać 
umotywowane wyjaśnienia w tej sprawie. Udzielając informacji na temat spotkania z 
pracownikami SPZOZ, Starosta wyjaśnił, iż celem tego spotkania było zapoznanie ich 
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z działaniami  Powiatu w zakresie planu „B” oraz zadłużenia SPZOZ w stosunku do 
pracowników. Poinformował, iż zadłużenie na koniec 2008 r. wynosi 87 mln zł., a 
wierzycieli podzielono na 4 grupy, z którymi prowadzone są rozmowy i 
korespondencja. Projekt ugody z pracownikami jest wstępnie gotowy i został im 
przedstawiony, a więc pod koniec miesiąca kwietnia powinien być podpisany. W 
ugodzie zaproponowano wypłacenie należności wraz odsetkami do dnia podpisania 
ugody. Dodał, że Starostwo zamierza złożyć kompletny wniosek do Ministerstwa, aby 
skorzystać z tzw. planu B ratowania polskich szpitali, który  zakłada przekształcenie 
szpitali w spółkę. Ministerstwo złożyło zapewnienie o możliwości skorzystania z tego 
planu, mimo, iż szpital kostrzyński został już przekształcony w spółkę.  Starosta 
nadmienił, iż około 51 mln zł stanowią zobowiązania wobec Urzędu Skarbowego i 
ZUS, a więc pozostaje ponad 30 mln zł. co jest zbyt dużym obciążeniem dla Powiatu. 
Z przeprowadzonych wyliczeń wynika, że Powiat może wystąpić o kredyt w 
wysokości 15 mln zł. W celu obniżenia zobowiązań wystąpiono do największych 
wierzycieli o odstąpienie od odsetek, w tym do wierzycieli instytucjonalnych. Powiat 
oczekuje na odpowiedź wierzycieli oraz na pozytywną odpowiedź Banku 
Gospodarstwa Krajowego. 
 
Radny B. Samosionek zwrócił się z pytaniem, w jaki sposób SPZOZ w likwidacji 
zamierza powiadomić o nowej sytuacji byłych pracowników, którzy już nie są 
pracownikami NZOZ Nowy Szpital? Radny zapytał o konkretne gwarancje 
otrzymania zaległości przez pracowników SPZOZ? 
 
Starosta Powiatu J. Kruczkowski  wyjaśnił, iż Powiat nie może niczego 
zagwarantować, ponieważ decyzja należy do strony rządowej, która oceni przedłożone 
dokumenty, w tym porozumienia z zawartymi wierzycielami oraz opinię Banku 
Gospodarstwa Krajowego. Natomiast likwidator SPZOZ będzie kontaktował się z 
pracownikami w celu przedłożenia im projektu umowy ugodowej z wnioskiem o 
podpisanie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz prosił o wyjaśnienie, co oznacza zamiar  
zawarcia ugody z pracownikami, czy dotyczy to ich rezygnacji z części wynagrodzeń, 
czy też odsetek? 
  
Starosta Powiatu wyjaśnił, iż w stosunku do tej grupy wierzycieli zaproponowano 
wypłacenie zaległości wraz z odsetkami naliczonymi do dnia podpisania ugody. 
 
Radna M. Koperetowska-Krawiec zapytała, czy powyższa propozycja dotyczy 
również pracowników na umowy cywilno-prawne, czy tylko umowy o pracę. 
 
Starosta Powiatu wyjaśnił, że dotyczy to wszystkich pracowników. 
 
Radny M. Tatarewicz zwrócił uwagę, iż informacja  o otrzymaniu niższego kontraktu 
powinna być wcześniej przekazana Radzie Miasta, co umożliwiłoby wsparcie działań 
w negacjach o zwiększenie kontraktu, również przy udziale innych samorządów. 
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Starosta Powiatu wyjaśnił, że w miesiącu styczniu br. prowadził rozmowy z 
Dyrektorem NFZ p. Łobaczem, który wyjaśnił, iż zmiany w kontraktach mogą w ciągu 
roku ulec zmianie. Starosta stwierdził, iż w pierwszej kolejności  zwiększono środki 
dla szpitali wojewódzkich, w których jest więcej specjalistycznych oddziałów, a więc 
zmniejszono kontrakty w szpitalach powiatowych, co nie jest sprawiedliwym 
traktowanie pacjentów. Dodał, iż dyrekcja NFZ nie udzieliła jeszcze odpowiedzi na 
wniosek Powiatu w tej sprawie. Nadmienił, iż szpital kostrzyński przygotowany jest 
do świadczenia usług, tylko NFZ nie chce za nie zapłacić.  
  
Radny M. Jaszcz prosił o przedstawienie informacji na temat prowadzonego 
postępowania w sprawie wniosku złożonego do Prokuratury odnośnie pociągnięcia do 
odpowiedzialności karnej osoby zarządzających, który doprowadziły do zadłużenia 
SPZOZ Kostrzyn nad Odrą. 
  
Starosta Powiatu J. Kruczkowski poinformował, iż Prokuratura odmówiła wszczęcia 
postępowania w tej sprawie, bez żadnej motywacji i uzasadnienia.  
 
Obrady sesji opuścił Radny M. Kunt, a więc stan Rady liczył 13 Radnych. 
 
 
 
Ad. 5- Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
a) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości będącej własnością Miasta Kostrzyn nad Odrą  (druk nr 7), 
 
Pan Michał Wrembel w imieniu firmy ICT Poland przedstawił informację na temat 
funkcjonowania i rozbudowy przedsiębiorstwa. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/301/10,  która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
b) współdziałania międzygminnego celem realizacji przedsięwzięcia o nazwie 

„Transgraniczny, turystyczny system informacji wzdłuż linii kolejowej 
Hoppegarten – Gorzów Wlkp. – Drezdenko” w gminach : Gorzów Wlkp., Kostrzyn 
nad Odrą, Witnica, Santok, Stare Kurowo, Zwierzyn, Drezdenko w ramach 
Europejskiej Współpracy Terytorialnej (druk nr 5), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/302/10,  która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
c) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                    

(druk nr 1). 
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Dyrektor Muzeum Twierdzy Pan Sławomir Górka poinformował, iż złożył wniosek o 
zwiększenie budżetu instytucji kultury na 2010 r. o kwotę 50.000 zł.  z 
przeznaczeniem na organizację XI Dni Twierdzy, ponieważ w budżecie Rada Miasta 
zmniejszyła środki o kwotę 120.000 zł w porównaniu do potrzeb zgłoszonych przez 
Muzeum. Dodał, iż wystąpiono z wnioskiem o środki z projektu unijnego, który 
pozwoliłby na zorganizowanie Dni Twierdzy w zawężonym zakresie, nie tak jak w 
latach poprzednich, ponieważ z tych środków nie można płacić artystom, a stanowi to 
większą część kosztów imprezy. W ramach małego projektu można rozliczyć 
wyłącznie sprawy techniczne, jak montaż i demontaż sceny, nagłośnienie, elektrykę 
itd. Dyrektor stwierdził, iż małe projekty unijne mogą być formą uzupełniania 
ponoszonych kosztów imprezy. 
 
Radny A. Żołna stwierdził, iż Rada Miasta zmniejszyła środki na funkcjonowanie 
Muzeum Twierdzy, a rolą Dyrektora jest dopasowanie wydatków do otrzymanych 
środków budżetowych. 
 
Dyrektor Muzeum Twierdzy S. Górka stwierdził, że w ramach 120 tys. zł mieściły się 
również środki na organizację Dni Twierdzy, dlatego też wystąpił z wnioskiem o 
przyznanie środków na ten cel, ponieważ funduszy unijne nie zabezpieczą wszystkich 
kosztów. 
 
Radny  M. Jaszcz prosił o podanie kosztów organizacji Dni Twierdzy w 2009 roku  i  
przeznaczenia dochodów z działalności Muzeum Twierdzy w 2010 roku. 
 
Dyrektor Muzeum S. Górka poinformował, iż w ramach dotacji z budżetu miasta  na 
organizację Dni Twierdzy przyznano środki w wysokości 45 tys. zł., od sponsorów, w 
różnej formie, nie tylko pieniężnej, otrzymano środki w wysokości 12 tys. zł., a z 
własnych środków wydatkowano 10 tys. zł. Natomiast w roku 2009 r. Muzeum 
Twierdzy osiągnęło zysk w wysokości 29 tys. zł. przede wszystkim ze sprzedaży 
książek, a także biletów i oprowadzania wycieczek. Koszt Dni Twierdzy wynosi około 
65 tys. zł. i zależy od programu tej imprezy, która w roku ubiegłym miała charakter 
jubileuszowy.  
 
Radna M. Nowakowska zgłosiła propozycję, aby w pierwszej kolejności Dyrektor 
Muzeum Twierdzy przedstawił Radzie Miasta program obchodów i wówczas wystąpił 
o środki na ten cel. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż Dni Twierdzy odbędą się w 
terminie czerwcowym, a Dni Kostrzyna we wrześniu. W związku z powyższym 
podjęcie decyzji  w sprawie przyznania środków na kolejnej sesję, która odbędzie się 
pod koniec miesiąca kwietnia, będzie terminem zbyt późnym. 
 
Radna S. Martynowicz była zdania, że atrakcyjnej imprezy nie można zorganizować 
bez odpowiednich środków. Dni Twierdzy są formą promocji Miasta Kostrzyn i 
Twierdzy Kostrzyńskiej. Radna dodał, iż ubiegłoroczna impreza zyskała pozytywne 
opinie mieszkańców, a więc nie rozumie tej dyskusji. 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wyjaśnił, iż dyskusja nie mogła odbyć się na 
posiedzeniach Komisji, dlatego też Radni zadają pytania Dyrektorowi na dzisiejszej 
sesji. 
 
Radny M. Jaszcz stwierdził, iż pozytywnie ocenia zorganizowaną ubiegłoroczną 
imprezę, a więc przychyli  się do przyznania wnioskowanych środków na organizację 
Dni Twierdzy. 
 
Radny R. Andrys również poparł propozycję przyznania tych środków, dodając, iż 
niewłaściwym było zmniejszenie o 120 tys. zł. budżetu Muzeum Twierdzy. 
 
Radny M. Tatarewicz nie zgodził się z wypowiedzią Radnego R. Andrysa, ponieważ 
Dyrektor wnioskuje o kwotę 50 tys. zł., a nie 120 tys. zł. Ponadto Rada Miasta ustaliła, 
iż dokonana ewentualnych przesunięć w budżecie, po uchwaleniu Statutu Muzeum 
Twierdzy. 
 
Radny A. Żołna wyjaśnił, że Rada Miasta zmniejszyła środki w budżecie Muzeum, 
ponieważ były wątpliwości, co do słuszności funkcjonowania Muzeum, ilości osób 
zatrudnionych, a także uważano, iż wydatki są niewspółmierne  wysokie w stosunku 
do innych organizacji i stowarzyszeń. Radny zwrócił się z pytaniem, czy w przypadku 
pozyskania środków z projektu unijnego, fundusze przyznane z budżetu miasta będą 
wydatkowane tylko na organizację Dni Twierdzy, czy również na inne zadania 
realizowane przez Muzeum? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że w ramach tego projektu najpierw należy 
zaangażować środki na realizację zadania, które jest refinansowane w zakresie 
określonym we wniosku, a więc środki te mogą wpłynąć pod koniec 2010 roku, lub w 
roku przyszłym.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/303/10,  która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
d) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2010 rok                   

(druk nr 2), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/304/10,  która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
 
e) zmiany uchwały Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 10). 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/305/10,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
 
f) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                         

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt   
(druk nr 3), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/306/10,  która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
 
 
g) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                         

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych (druk nr 4a), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż zapytanie zgłoszone na  
posiedzeniu Komisji nie dotyczyło przedstawienia cennika świadczonych usług, tylko 
wyjaśnienia, czy firmy obsługujące wywożenie odpadów komunalnych wykonują 
systematycznie dezynfekcję i mycie pojemników.  
 
Radna S. Martynowicz zwróciła się do prezesa MZK, twierdząc,  iż zbyt wysoki jest 
koszt świadczenia tej usługi wraz transportem na koszt firmy. Radna dodała, iż firma 
nigdy nie transportuje jednego pojemnika, a więc należałoby wziąć to pod uwagę i 
zmniejszyć te koszty. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż Rada Miasta nie jest instytucją, 
która ustala rynkowe ceny usług. 
 
Prezes MZK Olgierd Kłaptocz wyjaśnił, iż na terenie Kostrzyna funkcjonuje kilka firm 
tej branży, a więc rynek to zweryfikuje. Ponadto MZK podały koszt usługi dla jednego 
pojemnika, a więc przy większej ilości pojemników cena będzie proporcjonalnie 
niższa dla danego kontrahenta. 
 
Radna S. Martynwoicz zwróciła się z pytaniem, czy w roku ubiegłym mieszkańcy 
zamawiali dezynfekcję i mycie pojemników ? 
 
Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, iż mieszkańcy nie korzystali z tego rodzaju usług.  
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Radna S. Martynowicz stwierdziła, iż należałoby rozpropagować informację o 
możliwości korzystania z takich usług. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/307/10,  która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Kostrzynie nad Odrą przeznaczonego pod 
inwestycję liniową – gazociąg wysokiego cieśnienia DN 200 (druk nr 6), 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/308/10,  która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

kolejnych umów najmu nieruchomości gminnych zabudowanych garażami               
(druk nr 8). 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz w nawiązaniu do otrzymanego projektu umowy 
najmu oraz opinii prawnej, zwrócił się o potwierdzenie, że podstawą do przedłożonej 
opinii było założenie, że garaże znajdujące się na gruncie miejskim, są własnością 
Miasta? 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Andrzej Ksokowski potwierdził, iż garaże są własnością 
Miasta. 
 
Radny A. Żołna w imieniu mieszkańców zwrócił się z pytaniem, na jaki najkrótszy 
okres mogą być zawierane umowy najmu, ponieważ dotychczas co roku podpisywano 
umowy. Radny zapytał, czy istnieje możliwość, aby umowy były zawierane na dłuższy 
okres ? 
 
Radca prawny A. Ksokowski wyjaśnił, iż najdłuższy okres zawarcia umowy obejmuje 
10 lat. Natomiast w projekcie umowy określono czas nieoznaczony, a więc z korzyścią 
dla tych osób. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie poprawki do projektu 
uchwały polegające na wykreśleniu poz. 50, ponieważ najemca złożył wniosek o 
wykup gruntu, a tym samym na wprowadzeniu zmiany w liczbie porządkowej. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/309/10,  która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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j)  zmiany uchwały Nr XXXVIII/291/09 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia                    

17 grudnia 2009 roku w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 9), 

 
Naczelnik Wydz. Oświaty Kultury i Opieki Pani Marzena Brenk-Sułkowska 
wyjaśniła, iż projekt uchwały został przygotowany w związku omyłkowym wpisaniem 
w załączniku do uchwały zapisu : „Koszty pośrednie związane z realizacją zadania 
stanowiące maksymalnie 10 % wysokości wsparcia…”, a powinno być 15%, tak jak w 
treści uchwały.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XL/310/10,  która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.5  - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie zgłoszono wniosków.  
 
Ad. 6 - Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przystąpił do dokonania wyboru radnych Rady 
Miasta do składu Komisji Konkursowych na realizację zadań publicznych w zakresie : 
1. Szkolenie dzieci i młodzieży w sekcjach sportowych. 
2. Organizacja wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z rodzin patologicznych 

lub ubogich – Akcja „Lato 2010” 
3. Prowadzenie Klubu abstynenta. 
4. Prowadzenie świetlicy socjoterapeutycznej 
5. Organizacja spotkań i konferencji oraz aktywizacja osób niepełnosprawnych 
6. Organizacja obchodów Światowego Dnia Inwalidy. 
7. Dostarczanie żywności dla osób najuboższych. 
8. Pomoc osobom nieuleczalnie chorym. 
9. Organizacja spotkań i konferencji promocyjnych, kulturalnych i 

okolicznościowych. 
10. Organizacja obchodów Dnia Seniora. 
11. Realizowanie programów dla dzieci i młodzieży w zakresie wychowania i 

edukacji obywatelskiej i patriotycznej. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował, aby powołano dwa składy 
Komisji Konkursowych, jeden na realizację zadań publicznych w zakresie szkolenia 
dzieci i młodzieży w sekcjach sportowych oraz organizacji wypoczynku letniego dla 
dzieci i młodzieży z rodzin patologicznych lub ubogich – Akcja „Lato 2010”, drugi 
skład Komisji do rozpatrzenia ofert na pozostałe zadania. 
Radni Rady Miasta nie zgłosili uwag do zgłoszonej propozycji. 
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W związku  powyższym Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się o zgłaszanie 
kandydatur do składu Komisji Konkursowych na realizację zadań publicznych w 
zakresie : 
1. Szkolenie dzieci i młodzieży w sekcjach sportowych. 
2. Organizacja wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z rodzin patologicznych 

lub ubogich – Akcja „Lato 2010” 
 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnego M. Jaszcza. 
Radny M. Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Radny A. Bogdański zgłosił kandydaturę Radnej M. Nowakowskiej. 
Radna M. Nowakowska wyraziła zgodę. 
 
Radny M. Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego M. Tatarewicza. 
Radny M. Tatarewicz wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący poddał  pod głosowanie powyższy skład Komisji Konkursowej. 
W wyniku głosowania – 13 „za”- Rada Miasta przyjęła skład Komisji Konkursowej. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się o zgłaszanie kandydatur 
do składu Komisji Konkursowych na realizację zadań publicznych w zakresie : 
1. Prowadzenie Klubu abstynenta. 
2. Prowadzenie świetlicy socjoterapeutycznej 
3. Organizacja spotkań i konferencji oraz aktywizacja osób niepełnosprawnych 
4. Organizacja obchodów Światowego Dnia Inwalidy. 
5. Dostarczanie żywności dla osób najuboższych. 
6. Pomoc osobom nieuleczalnie chorym. 
7. Organizacja spotkań i konferencji promocyjnych, kulturalnych i 

okolicznościowych. 
8. Organizacja obchodów Dnia Seniora. 
9. Realizowanie programów dla dzieci i młodzieży w zakresie wychowania i edukacji 

obywatelskiej i patriotycznej. 
 
Radna S. Martynowicz zgłosiła kandydaturę Radnego R. Andrysa. 
Radny R. Andrys wyraził zgodę. 
 
Radny M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnego A. Żołnę. 
Radny A. Żołna wyraził zgodę. 
 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnego J. Saka. 
Radny J. Sak wyraził zgodę. 
 
Rada Miasta w wyniku głosowania – 11 „za”, 2 radnych „wstrzymało się” od 
głosowania – przyjęła powyższe skład Komisji Konkursowej. 
 



 16

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił pismo Burmistrza Miasta  
zawierające informację na temat wyników badania wad postawy u dzieci z klas II i III 
z kostrzyńskich szkół podstawowych, na podstawie których stwierdzono 
nieprawidłowości u 98% badanych uczniów. 
 
Radny A. Bogdański zwrócił uwagę, iż w szkołach zmniejszono ilość godzin 
korekcyjnych z dwóch do jednej  godziny w tygodniu dla klas I-III, a także są zamiary, 
aby całkowicie zlikwidować zajęcia korekcyjne. Radny wnioskował, aby wzięto pod 
uwagę wyniki przeprowadzonych badań  i zwiększono ilość godzin zajęć 
korekcyjnych w szkołach podstawowych.  
 
Radny R. Andrys zwrócił się z pytaniem, czy Przewodniczący Rady wystąpił z 
pismem do Dyrektora Parku Narodowego ? 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż wystąpił z pismem do 
Dyrektora Parku Narodowego, a kserokopia pisma dostępna jest w Biurze Rady 
Miasta. 
  
 
W związku z tym, że porządek obrad XL sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 18.00. 
 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
 


